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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Brestovanoch, 

konaného dňa 25.11.2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Overovatelia: Pavol Stríž  

        Jozef Benedik 

 

Prítomní poslanci: p. Benedik Jozef, p. Císar Marián, p. Hlavna Patrik, Ing. Kuhajdová Silvia, 

Ing. Maar Peter, Mgr. Pyšná Hilda, p. Stríž Pavol, Ing. Taraba Peter, Ing. doc. Trnka Andrej, 

PhD.  

Kontrolórka obce: Ing. Janka Hasilová        

Zapisovateľka:  Adriana Vašková 

 

Program:    

 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do obecného zastupiteľstva a odovzdanie 

osvedčení o zvolení novozvolenému starostovi a poslancom novozvoleného obecného 

zastupiteľstva. 

4. Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce. 

5. Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva. 

6. Príhovor starostu. 

7. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia. 

8. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť 

zasadnutia obecného zastupiteľstva (§ 12 ods. 1 tretia veta Zákona SNR č. 369/1990 

Zb.). 

9. Zriadenie komisií, voľba ich predsedov a členov. 

10.  Oznámenie vymenovania zástupcu starostu obce. 

11. Určenie platu starostu obce. 

12. Prerokovanie možnosti získania dotácií na obnovu hlavnej budovy     

      školy, stavbu ďalšej budovy školy a zateplenie budovy obecného      

      úradu.                                                                               

13. Diskusia. 

14. Záver. 

 

     Na úvod zasadnutia starosta obce Ing. Ondrej Kuhajda privítal prítomných poslancov 

a ostatných hostí. Za overovateľov zápisnice určil  p. Pavla Stríža a p. Jozefa Benedika. 

  Ing. Ondrej Kuhajda požiadal predsedníčku miestnej volebnej komisie p. Mrázovú, aby 

prečítala výsledky volieb v obci Brestovany, ktoré sa konali dňa 29.10.2022. Pani Mrázová 

oboznámila prítomných s výsledkami volieb, prečítala zápisnicu  miestnej volebnej komisie. 

Za starostu obce bol zvolený Ing. Ondrej Kuhajda s počtom hlasov 487 v oboch volebných 

okrskoch. Poslanci obecného zastupiteľstva boli zvolení nasledovne, v poradí podľa počtu 

získaných platných hlasov: 
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  Ing. Peter Maar – 495 hlasov, 

  Ing. doc. Andrej Trnka – 456 hlasov, 

Mgr. Hilda Pyšná – 389 hlasov, 

Patrik Hlavna – 359 hlasov, 

Marián Císar – 338 hlasov, 

Pavol Stríž – 330 hlasov, 

Ing. Silvia Kuhajdová – 310 hlasov, 

Ing. Peter Taraba – 310 hlasov, 

Jozef Benedik – 309 hlasov. 

 

     Po prečítaní výsledkov novozvolený  starosta obce Ing. Ondrej Kuhajda prečítal a podpísal 

sľub  starostu obce a prevzal si osvedčenie o zvolení.   

Následne prečítal sľub poslancov obce, vyzval novozvolených poslancov k podpisu sľubu  

a pani Mrázová im odovzdala osvedčenia o zvolení.                                                   
     Starosta obce Ing. Ondrej Kuhajda oboznámil prítomných s programom zasadnutia a dal 

hlasovať za takto zostavený program. Poslankyňa Pyšná ešte pre schválením programu navrhla 

zmenu rokovacieho poriadku. Starosta obce súhlasil s tým, aby sa vypracoval nový rokovací 

poriadok a pristúpil k schváleniu programu s doplnením:  vypracovanie nového rokovacieho 

poriadku. 

 

UZNESENIE č. 144/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje  

program obecného zastupiteľstva  

Hlasovanie : 6 za (. Benedik Jozef, p. Císar Marián, p. Hlavna Patrik,  Ing. Maar Peter, p. Stríž 

Pavol, Ing., doc. Trnka Andrej, PhD). 3 proti (p. Pyšná, p. Kuhajdová, p. Taraba) 

Uznesenie č. 144/2022-OZ bolo schválene. 

 

Poslankyňa Pyšná sa spýtala, či by sa mohla zasadnutí OZ zúčastňovať online, na čo jej pán 

starosta odpovedal, že poslanec musí byť prítomný v mieste obce, v katastri obce a musí byť 

osobne prítomný. 

Po tomto návrhu p. Pyšnej sa znovu pristúpilo k schváleniu zmeny programu s tým, že sa 

aktualizuje rokovací poriadok. 

       

UZNESENIE č. 145/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje  

program obecného zastupiteľstva s tým, že sa aktualizuje rokovací poriadok 

Hlasovanie : 9 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Maar, p. Stríž, p. Trnka , p. Pyšná,  

p. Kuhajdová, p. Taraba) 

0 proti, 0 zdržal sa hlasovania 

Uznesenie č. 145/2022-OZ bolo schválené. 

 

8. Poverenie poslanca obecného zastupiteľstva, ktorý bude oprávnený zvolávať a viesť 

zasadnutia obecného zastupiteľstva (§12 ods. 2 prvá veta, ods. 2 tretia veta, ods. 5 piata veta 

a ods. 6 tretia veta zákona o obecnom zriadení).  
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V tomto bode starosta obce navrhol pána Pavla Stríža, ktorý bol oprávnený zvolávať 

zasadnutia OZ aj minulom období.  

Pani poslankyňa Pyšná sa prihlásila s novým návrhom, navrhla poslanca Petra Tarabu. 

Voľba prvého kandidáta, ktorý by bol oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, poslanca Pavla Stríža.  

 

UZNESENIE č. 146/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

poveruje 

poslanca Pavla Stríža zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva v prípadoch 

podľa §12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 piata veta a ods. 6 tretia veta zákona SNR 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v zmení neskorších predpisov. 

Hlasovanie : 2 za (p. Benedik, p. Trnka ) 

0 proti, 

7 sa zdržali hlasovania (p. Stríž, p. Maar, p. Císar, p. Hlavna, p. Kuhajdová, p. Taraba, p. 

Pyšná)  

Uznesenie č. 146/2022-OZ nebolo prijaté. 
 

Voľba druhého kandidáta, ktorý by bol oprávnený zvolávať a viesť zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, poslanca Petra Tarabu.  

 

UZNESENIE č. 147/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

poveruje 

poslanca Petra Tarabu zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva v prípadoch 

podľa §12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 piata veta a ods. 6 tretia veta zákona SNR 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v zmení neskorších predpisov. 

Hlasovanie : 5 za (p. Císar, p. Maar, p. Kuhajdová, p. Pyšná, p. Hlavna) 

1 proti P. Stríž), 

3 sa zdržali hlasovania (p. Taraba, p. Trnka, p. Benedik).  

Uznesenie č. 147/2022-OZ bolo prijaté. 

 

UZNESENIE č. 148/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

A. berie na vedomie 

1. výsledky voľby starostu a volieb do obecného zastupiteľstva 

2. vystúpenie novozvoleného starostu  

B. konštatuje, že   

1. novozvolený starosta obce Ing. Ondrej Kuhajda zložil zákonom predpísaný sľub starostu 

obce 

2. zvolení poslanci obecného zastupiteľstva zložili zákonom predpísaný sľub poslanca 

obecného zastupiteľstva:  

Benedik Jozef  

Císar Marián 

Hlavna Patrik 

Ing. Kuhajdová Silvia 
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Ing. Maar Peter 

Mgr. Pyšná Hilda 

Stríž Pavol 

Ing. Taraba Peter 

Ing., doc. Trnka Andrej, PhD. 

Hlasovanie : 9 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Maar, p. Stríž, p. Trnka , p. Pyšná,  

p. Kuhajdová, p. Taraba) 

0 proti, 0 zdržal sa hlasovania 

Uznesenie č. 148/2022-OZ bolo prijaté. 

 

9. Zriadenie komisií, voľba ich predsedov a členov. 

Starosta obce navrhol komisie tak, ako boli v minulom volebnom období, teda 5 komisií 

a spýtal sa prítomných poslancov, či má niekto iný návrh. 

K tomuto bodu sa prihlásil p. Taraba s novým návrhom zostavenia komisií, ich členov 

a predsedov. Jeho návrh bol spísaný na 12 stranách, zostavenie 7 komisií. Po pripomienke p. 

Trnku a ostatných sa väčšina poslancov sa zhodla na tom, že tento bod programu presunú do 

ďalšieho zastupiteľstva. 

 

UZNESENIE č. 149/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje  

presun bodu programu zriadenie komisií, voľba ich predsedov a členov do ďalšieho  obecného 

zastupiteľstva 

Hlasovanie : 8 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Maar, p. Stríž, p. Trnka , p. Pyšná,  

p. Kuhajdová,) 

0 proti,  

1 sa zdržal hlasovania (p. Taraba) 

Uznesenie č. 149/2022-OZ bolo prijaté. 

 

10. Oznámenie vymenovania zástupcu starostu obce. 

Starosta obce oznámil prítomným, že za svojho zástupcu si vybral poslanca Andreja Trnku. 

 

UZNESENIE č. 150/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

berie na vedomie 

starosta obce si za svojho zástupcu vybral Ing., doc. Andreja Trnku, PhD. 

Hlasovanie : 8 za (p. Benedik, p. Císar, p. Hlavna, p. Maar, p. Stríž, p. Pyšná,  

p. Kuhajdová, p. Taraba) 

0 proti,  

1 sa zdržal hlasovania (p. Trnka) 

 

11. Určenie platu starostu obce.  

Zástupca starostu Andrej Trnka citoval zo zákona NRSR č. 253/1994 Z. z. o právnom 

postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 

predpisov, kde tento zákon  ustanovuje minimálnu výšku mesačného platu starostov 
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zodpovedajúcu počtu obyvateľov obce, ktorí majú na ich území trvalý pobyt a ďalšie 

náležitosti súvisiace s výkonom funkcie. 

Podľa § 3, bod 1 starostovi patrí plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca 

v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej 

republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1 alebo násobku podľa 

§ 4 ods. 6. Plat sa zaokrúhľuje na celé euro nahor. Podľa počtu obyvateľov v obci Brestovany 

je starosta zaradený do 3. platovej skupiny s koeficientom násobku 2,20 k priemernej mesačnej 

mzde za predchádzajúci kalendárny rok. Obecné zastupiteľstvo môže tento plat rozhodnutím 

zvýšiť až o 60%.  

 

1. návrh poslancov Andreja Trnku a Pavla Stríža: navýšenie o 25% 

Odôvodnenie navýšenia platu o 25 %. 

Starosta nezačína funkčné obdobie ako nový, za jeho funkčné obdobie sa v obci realizovali 

viaceré aktivity: 

- vybudovanie zberného dvora spolu s technikou; 

- vysporiadanie kaštieľa a parku; 

- rekonštrukcia Staničnej ulice, Mlynskej ulice, dobudovanie Záhradnej ulice; 

- výstavba hasičskej zbrojnice; 

- dokončenie telocvične, rekonštrukcia tretej budovy školy, nadstavba jednej triedy materskej     

školy; 

- vybudovanie chodníka v parku a osvetlenie, postupná revitalizácia školského parku; 

- vysporiadanie športového areálu, t. j. futbalového ihriska a budovy štadiónu, sanáciu 

základov a následnú rekonštrukciu tejto budovy, vybudovanie detského ihriska, úprava 

povrchov a oplotenie areálu; 

- vybudovanie chodníkov a ich rekonštrukcia na ul. Lovčická a J. Nižnanského spolu s 

riešením odvodu dažďovej vody; 

- rekonštrukcia rozhlasu a verejného osvetlenia; 

- rekonštrukcia domov smútku a chodníkov na cintorínoch. 

 

K tomuto navýšeniu o 25 % sa s pripomienkou prihlásil poslanec Peter Taraba, kde on 

navrhuje, aby starosta obce mal základný plat s nulovým navýšením s odôvodnením, že 

starosta nastupuje do nového volebného obdobia a teda, že vlastne ešte nič neurobil. 

.   

K návrhu navýšenia platu o 25 % sa pripojil aj poslanec Pavol Stríž s odôvodnením, že starosta 

obce nezačína funkčné obdobie ako nový a za posledné dve volebné obdobia boli v obci 

zrealizované viaceré aktivity.  

 

UZNESENIE č. 151/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje 

navýšenie zákonného minima platu starostu obce o 25 % 

Hlasovanie :  3 za (p. Trnka, p. Benedik, p. Stríž)  

5 proti (p. Pyšná, p. Taraba, p. Hlavna, p. Císar, p. Maar) 

1 sa zdržal hlasovania (p. Kuhajdová) 

Uznesenie č . 151/2022-OZ nebolo prijaté. 
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2.  návrh poslanca Petra Tarabu: navýšenie o 0 % 

 

UZNESENIE č. 152/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje 

navýšenie zákonného minima platu starostu obce o 0 % 

Hlasovanie :  2 za (p. Taraba, p. Pyšná)  

4 proti (p. Trnka, p. Hlavna, p. Stríž, p. Císar) 

3 sa zdržali hlasovania (p. Kuhajdová, p. Maar, p. Benedik) 

Uznesenie č. 152/2022-OZ nebolo prijaté. 

 

3. návrh poslanca Petra Maara: navýšenie o 20 % 

 

 UZNESENIE č. 153/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje 

navýšenie zákonného minima platu starostu obce o 20 % 

Hlasovanie :  4 za (p. Trnka, p. Benedik, p. Stríž, p. Maar)  

4 proti (p. Císar, p. Hlavna, p. Taraba, p. Pyšná) 

1 sa zdržala hlasovania (p. Kuhajdová) 

Uznesenie č. 153/2022-OZ nebolo prijaté.. 

 

4. návrh poslanca Patrika Hlavnu: presun tohto bodu na prerokovanie do ďalšieho 

zastupiteľstva 

 

UZNESENIE č. 154/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje 

presun bodu č. 11.) Určenie platu starostu obce do ďalšieho zastupiteľstva. 

Hlasovanie :  6 za (p. Trnka, p. Pyšná, p. Kuhajdová, p. Taraba, p. Hlavna, p. Císar)  

0 proti  

3 sa zdržali hlasovania (p. Maar, p. Stríž, p. Benedik) 

Uznesenie č. 154/2022-OZ bolo prijaté. 

 

O návrhu poslanca Císara, ktorý navrhol navýšenie platu starostu obce o 10 % sa už 

nehlasovalo. 

 

12. Prerokovanie možnosti získania dotácií na obnovu hlavnej budovy školy, stavbu ďalšej 

budovy školy a zateplenie budovy obecného úradu. 

Starosta obce navrhol, aby sa obecné zastupiteľstvo zaoberalo možnosťou získania dotácií na 

hlavnú budovu ZŠ z Ministerstva kultúry SR, pretože okná na tejto budove sú rozsušené 

a takisto aj svietidlá v tejto budove sú ešte neónové, spred 20 rokov. Ďalej podotkol, že sa 

musia zaoberať možnosťou stavby ďalšej budovy školy, pretože kapacitne už existujúce triedy 

neumožňujú prijať ďalšie deti a takisto aj zateplenie obecného úradu a kultúrneho domu. 

Poslanec Císar sa informoval na stav dotácie zo slovenského  futbalového zväzu, týkajúci sa 

tribúny štadióna. 
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Nasledovalo hlasovanie.   

 

UZNESENIE č. 155/2022-OZ 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní  

schvaľuje 

presun bodu č. 12.) Prerokovanie možnosti získania dotácií na obnovu hlavnej budovy školy, 

stavbu ďalšej budovy školy a zateplenie budovy obecného úradu do ďalšieho zastupiteľstva. 

Hlasovanie :  9 za (p. Trnka, p. Pyšná, p. Kuhajdová, p. Taraba, p. Hlavna, p. Císar, p. Maar, 

p. Stríž, p. Benedik) 

0 proti  

0 zdržal sa hlasovania  

Uznesenie č. 155/2022-OZ bolo prijaté. 

 

13. Diskusia. 

Do diskusie sa prihlásil poslanec Peter Taraba s viacerými otázkami: 

- či predvolebná kampaň pána Ondreja Kuhajdu bola súkromná, alebo o aký typ akcie išlo, 

keďže p. Tarabu pri vstupe odmietli vpustiť (starosta obce potvrdil, že áno) a ešte sa spýtal, či 

pán Kuhajda platil za tento prenájom KD (starosta obce potvrdil áno), či to bolo zaúčtované 

v rozpočte obce a p. Taraba to chce potom vidieť, ako to je zaúčtované, 

- ďalej mal otázku na pani kontrolórku, prečo sa nezúčastňuje zasadnutí obecného 

zastupiteľstva - starosta na tento dotaz uviedol, že kontrolórka obce má svoj úväzok, ktorý 

vykonáva na obecnom úrade, prípadne aj z domu a nie je jej povinnosťou zúčastňovať sa 

každého zastupiteľstva, 

- ďalej sa pýtal na zbieranie železa, ktoré je umiestnené  pri obecnom úrade – starosta obce 

uviedol, že tento zber bude uskladnený dovtedy, pokým to bude potrebné pre zvýšenie miery 

separácie,  

- či sa nedajú prevádzkové hodiny obecného úradu predlžiť aj na piatok – starosta nesúhlasil 

so zmenou a odôvodnil to spracovaním agendy či už matričného úradu, rozpočtu obce a pod., 

- stravovanie zamestnancov v školskej jedálni – starosta uviedol, že sa neuvažuje o stravovaní 

zamestnancov obecného úradu v školskej jedálni, 

- ulica Borová – betónové podvaly – betónové podvaly boli uložené z dôvodu, že vodiči 

poškodzovali zelený pás medzi cestou a chodníkom, kde rastú borovice,  

- chce vidieť zmluvu s osobou, ktorá poskytuje obci právne služby – starosta zašle odpoveď, 

- občanom boli zasielané zmluvy za hrobové miesta, na základe čoho si obec účtuje za hrobové 

miesta – starosta uviedol, že túto vec riešil prokurátor okresnej prokuratúry v Trnave na podnet 

p. Tarabu a  p. Taraba určite dostal odpoveď z prokuratúry, pretože prokurátor žiadal 

stanovisko  od obce,  

- dotácia - park v škole - či už sa minuli peniaze z dotácie -  odpoveď: prebehlo ošetrenie 

a výrub stromov v parku školy, v r. 2023 prebehne výstavba stavebnej časti  revitalizácie. 

Predlžovanie tohto termínu súvisí s problémom, ktoré ma Ministerstvo investícií, regionálneho 

rozvoja a informatizácie, kde dochádza k častým personálnym zmenám a prerozdeľovaniu 

agendy, 

- či sa uvažuje vážiť občanom komunálny odpad – áno, pokiaľ by spoločnosť FCC 

nezrealizovala čipovanie nádob do konca roka obec zakúpi nálepky na každú smetnú nádobu, 

na ktorú má občan zaplatený poplatok za komunálny  odpad, 
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- správcovská spoločnosť je z Topoľčian- zamestnancov zaťažuje administratíva, veľa opráv 

je na kanalizáciách, drvenie bio odpadu, obec prijala jedného pána na pomoc s drvením, 

správcovská spoločnosť si zazmluvňuje pracovníkov, ktorí chodia do našej obce na servisné 

opravy na bytových domoch v okolí našej obce. 

 

poslanec Marián Císar: 

- umiestnenie bio odpadu pri ihrisku – starosta uviedol, že túto zeleň budeme drviť na tomto 

mieste, pokiaľ nenájdeme iné, vhodnejšie miesto, pričom pomletá drť je umiestnená na 

obecnom pozemku. Snažíme sa, aby nám to zobral nejaký odberateľ, pretože z toho vznikne 

humus, ktorý si môže ktokoľvek zobrať zdarma.  Poslanec Císar navrhol zámenu niekde 

s nejakým pozemkom, kde by sa bio odpad umiestnil,  

- dopravné značenie ul. Hájska – ich osadenie bola požiadavka obyvateľov, ktorí na ulici 

Hájskej bývajú,  

- smerové tabule – problém bol viackrát riešený, niektoré úseky pozemkov pri hlavnej ceste 

nie sú vo vlastníctve obce. Vysporiadanie týchto pozemkov neprebehlo, pretože neboli ešte 

vyhotovené geometrické plány. Poslanec Hlavna navrhol prenájom týchto pozemkov. 

 

Poslankyňa Kuhajdová: 

- podľa akého zákona zasahuje starosta do vyučovacieho procesu – starosta obce uviedol, že 

nezasahuje priamo do žiadneho školského vyučovacieho procesu, ale samozrejme sa zaujíma, 

akým smerom škola kráča a napreduje, 

- prečo starosta obce nedovolil deťom nacvičovať program k Vianociam v kultúrnom dome – 

starosta uviedol, že škola má kultúrny dom od 06.12.2022 do 15.12.2022 k dispozícii na 

nacvičovanie. Dňa 22.11.2022 pani riaditeľka zavolala pánu starostovi, že deti chcú ísť 

nacvičovať mimo dohodnutý termín, starosta obce po príchode na obecný úrad zistil, že v ten 

deň je v kultúrnom dome predajná akcia, kde si prenajímateľ tento deň zaplatil a vopred 

objednal a preto nemohli deti ísť v tento deň nacvičovať program,  

- výzva pre školy fotovoltika – zástupca starostu obce pán  Trnka jej odpovedal, že to už 

hovoril a že nespĺňame tie podmienky, ktoré sa musia splniť a to, že dodávateľ energie je  ZSE, 

čo škola nespĺňa 

 

Poslankyňa Pyšná: 

- riešenie parkovania pri škole – je vypracovaná projektová dokumentácia, investičný náklad  

zhotovenia parkovacích miest, oplotenia a odvodu dažďovej vody je vypočítané na cca  

100 000 €, 

 

Pani Grobarčíková -  mala pripomienku, že zápisnice sú zverejňované neskoro, opakovane sa 

spýtala na problematiku sociálnych bytov -  pán starosta odpovedal, že na túto tému jej viac 

krát odpovedal a to, že nastavenie uzatvárania zmlúv vtedajším starostom, p. Susedkom bolo 

zlé, nasľuboval nájomníkom nereálne veci a vtedy to malo riešiť vtedajšie obecné 

zastupiteľstvo, v ktorom bol aj pán poslanec Taraba. Starosta uviedol, že nebude túto tému 

otvárať a nikoho z bytov vyhadzovať. 

Následne reagoval poslanec Taraba, ktorý trval na tom, že sú to sociálne nájomné byty a podľa 

jeho tvrdenia majú byť na 5 rokov a nie, aby si niekto z obyvateľov bytových domov myslel, 

že po 25 rokoch si byt odkúpi. 

Poslanec Taraba trval na tom, že by sa to malo poupratovať. 
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Poslanec Stríž podporil stanovisko starostu obce, pričom starosta uviedol, že na najbližšie 

zastupiteľstvo pozve všetkých nájomcov z predmetných bytových domov. 

Následne v diskusii vystúpila pani Císarová Zuzana, ktorá uviedla, že za súčasného starostu 

sa začali preverovať príjmy domácnosti a uzatvárajú  sa opakované nájomné zmluvy na 1 rok, 

alebo na 3 roky. 

     Pani Turanská vystúpila v diskusii k problematike dopravy na ulici Borovej a žiadala, aby 

sa bral do úvahy aj názor občanov, bývajúcich na tejto ulici. 

     Starosta obce Ing. Ondrej Kuhajda poďakoval za účasť všetkým poslancom a prítomným  

hosťom a ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva v Brestovanoch o 20:05 hod.. 

 

 

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej Kuhajda 

               starosta obce 

 

 

 

Overovatelia: Jozef Benedik       ............................ 

 

                           Pavol Stríž             ............................ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    Zapísala:     Adriana Vašková, dňa 05.12.2022 


